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SKRAĆENI ZAPISNIK 

s 35. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola 
održane u utorak, 25.06.2024. godine u 
Komunalnoj palači, Pula, Forum br. 1 

 
 
Sjednicu je u 12,00 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno, 
otvaram 35. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Vito Paoletić, Ardemio Zimolo, 
Sean Soldatić, Marin Lerotić i Daniel Deković opravdali izostanak sa današnje sjednice, a na 
sjednicu će kasniti Kristijan Biteri i Ivan Žagar 
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma, molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mir. mandata 
2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić/S.Ibrišagić-mir.man  
3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića (došao u 13:01 VP) 
4. VITO PAOLETIĆ NL Filipa Zoričića I.Mohorović-mir.man, odsutan 
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  
6. DAVOR VUKOVIĆ MOŽEMO M.Paus-mir mandata (u toku VP)  
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP (došla 12:29 VP, otišla u 13:30) 
10. IGOR BELAS SDP  
11. DRAGO MARIĆ SDP S.Gordić-mirovanje mandata 
12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU  
13. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI M.Čerina-mir.man, odsutan 
14. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU J.Černjul-mirovanje mandata  
15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU Odsutan 
16. GORDANA FERENČIĆ NEZAVISNA M.Brajuha-ostavka 
17. MARIN LEROTIĆ NEZAVISNI Odsutan 
18. MONICA DEROCCHI IDS-ISU  
19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI NEZAVISNA   
20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mir.mand. odsutan  
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ odsutan 
22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  
 
 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav e-Glasanja i evidencijskih listića, utvrđujem da je na 35. 
sjednici prisutno 12 vijećnika od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko vijeće može 
pravovaljano odlučivati. 
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POZDRAVLJA PRISUTNE SUDIONIKE NA SJEDNICI, prisutni su: 
- Filip Zoričića Gradonačelnika 
- Ivona Močenić i Bruno Cergnul, zamjenici gradonačelnika 
- Pročelnici upravnih tijela Grada 
- Direktori trgovačkih društava 
- Ravnatelji javnih ustanova 
- predstavnici medija 
- Lorena Benčić – simultani prevoditelj na znakovni jezik 
- sve GLEDATELJE koji sjednicu prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ 
na mrežnim stranicama Grada Pule 
- ostale goste. 
  
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ-GOLJA, zamjenica pročelnika Službe Gradonačelnika i Gradskog 
vijeća 
EVA BARBIR voditeljica Odsjeka za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
IGOR JOVIN pomoćnik pročelnika Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
DRAGAN SMOLJAN, informatika 
GORAN KLIMOV, eGlasanje 
ANDREA PERUŠKO, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu 
ALDO ROJNIĆ, pročelnik UO za financije, gospodarstvo i razvoj ITU mehanizma 
SAMANTA BARIĆ, pročelnica UO za urbanizam, investicije i razvojne projekte 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ, pročelnica UO upravljanje imovinom i imovinsko-pravne poslove 
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport 
EMINA POPOVIĆ STERPIN, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
ROBERTA DORANI, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor Kaštijun d.o.o. Pula 
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o. 
DARKO BIJELIĆ, direktor Monte Giro d.o.o. 
ROBERTO DRANDIĆ, direktor Plinara d.o.o.  
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o. 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor Pula Parking d.o.o. 
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor Pulapromet d.o.o. (odsutan) 
DARKO RADETIĆ, rukovoditelj prometa i tehnike u Pulapromet d.o.o. 
MARIO PERUŠKO, direktor Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
GORAN PEREŠA, član uprave Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
EDO KRAJCAR, direktor Vodovod Pula d.o.o. 
KRISTIJAN BENČIĆ, Vodovod Pula d.o.o. (odsutan) 
ERNEST KOMPARIĆ, Consultum Komparić d.o.o. 
ĐURĐICA GRBAC, vd. ravnateljica DV Pula 
TAMARA PRANJIĆ, ravnateljica DV Mali svijet 
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROZIN, ravnateljica Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda- odsutna 
NADIA BUŽLETA, ravnateljica Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica Istarsko narodno kazalište Pula 
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučko otvoreno učilište  
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 
MILAN SEAD SOLDATIĆ, Sportska zajednica 
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik 
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PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA  
 
Dana 14. lipnja 2024. godine vijećnicima je, zbog obimnosti materijala, dostavljen najveći dio 
materijala.  
Poziv s materijalima za 35. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 17. lipnja 
2024., osim materijala za točku 11.10. koji je dostavljen 18. lipnja 2024.  
 
Prijedloge akata razmatrali su i svoja izvješća su dostavila nadležna radna tijela: 
Odbor za prostorno uređenje, kom. gospodarstvo i stambene odnose, 
Odbor za društvene djelatnosti 
Odbor za plan i financije, 
sjednica Odbora za Statut i druge opće akte nije održana zbog nedostatka kvoruma. 
 
Dana 20. lipnja 2024. godine zaprimila sam podnesak Gradske organizacije Hrvatske 
demokratske zajednice za razrješenje i imenovanje člana Odbora za društvene djelatnosti. 
Prijedlog akta bit će pripremljen i upućen u procedure za iduću sjednicu. 
MILAN RAŠULA 
Samo jedno pitanje. Ne znam da li su sve kolegice i kolege dobili ovaj materijal na ulazu. Nas 
je Sindikat predškolskog odgoja pozvao da izađemo u jednom trenutku da damo podršku, a ne 
piše u koliko sati. To je jedna stvar. Druga stvar, ne znam koliko je... 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Molim gospodin Rašula. To se ne odnosi na dnevni red. To je nešto drugo. Molim vas. 
 
MILAN RAŠULA 
Pitam samo. 
 
Budući da nema drugih prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda stavljam na glasanje 
DNEVNI RED 35. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 17. lipnja 2024. sa 11 točaka. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je glasanje dovršeno i da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova “ZA” i bez glasova “PROTIV”, usvojilo predloženi Dnevni red 
35. sjednice Gradskog vijeća 
 
D N E V N I R E D 
1. Vijećnička pitanja 
2.  Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola od 
28. svibnja 2024. godine 
3.  Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o grobljima 
4.  Donošenje Odluke o agrotehničkim mjerama, mjerama za uređenje i održavanje 
poljoprivrednih rudina, posebnim mjerama zaštite poljoprivrednih površina i mjerama 
zaštite od požara na poljoprivrednom zemljištu na području Grada Pula – Pola 
5.  Donošenje Odluke o donošenju Lokalnog programa za mlade Grada Pula-Pola 
od 2024. - 2027. 
6.  Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Zaklade za sport Grada Pula 
- Pola 
7.  Donošenje: 
7.1. Zaključka o davanju suglasnosti na zaključenje ugovora o gradnji komunalne 
 infrastrukture (Proda investment d.o.o.) 
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 7.2. Zaključka o davanju suglasnosti na zaključenje ugovora o gradnji komunalne 
 infrastrukture (Jurišić i dr.) 
 7.3. Zaključka o davanju suglasnosti na zaključenje ugovora o gradnji komunalne 
 infrastrukture (Promel d.o.o. Pula) 
8.  Donošenje Odluke o uvjetima i načinu provedbe urbanističko – krajobrazno – 
arhitektonskog natječaja uređenja zone Pragrande u Puli 
9.  Donošenje Odluke o davanju u zakup nekretnina - Vodovod Pula d.o.o. 
10.  Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju javnih ustanova za 2023. 
godinu: 
10.1. Dječji vrtić “Mali svijet” 
10.2. Dječji vrtić Pula 
10.3. Dječji vrtić–Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula – Pola 
10.4. Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda-Pula 
10.5. Pučko otvoreno učilište Pula 
10.6. Sportska zajednica Grada Pule 
10.7. Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
10.8. Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 
10.9. Javna ustanova Pula Film Festival 
10.10. Javna vatrogasna postrojba Pula za 2023. godinu i na Izvješće o radu  Vatrogasnog 
vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 31.12.2023. godine 
11.  Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju trgovačkih društava za  2023. 
godinu: 
11.1. Kaštijun d.o.o. 
11.2. Luka Pula d.o.o. 
11.3. Monte Giro d.o.o. 
11.4. Plinara d.o.o. 
11.5. Pula Herculanea d.o.o. 
11.6. Pula Parking d.o.o. 
11.7. Pulapromet d.o.o. 
11.8. Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
11.9. Vodovod Pula d.o.o. 
11.10. Nogometni klub Istra 1961 s.d.d. Pula 
 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA: 
Na prethodnoj 34. sjednici vijećnička pitanja nisu stigli postaviti vijećnici koji danas imaju 
prednost, redom kako su se prijavili: 
1. DRAGO MARIĆ 
2. ELENA PUH BELCI 
3. KRISTIJAN BITERI (odsutan) 
 
 
DRAGO MARIĆ 
Ja imam dva pitanja. Moje prvo pitanje bit će upućeno Gradonačelniku Grada Pule. Nedavno 
je u medijima jedan komentar koji mi je zasmetao. Kaže: „posao izrade idejnog 
arhitektonskog rješenja za nadogradnju Škole za odgoj i obrazovanje Pula na Monte Zaru 
dobila je tvrtka čiji je vlasnik suprug bivše vijećnice uz sumnju da se radi o pogodovanju”.  
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E, sad dolazi ono najzanimljivije. Ovaj komentar je podnijela platforma Možemo! i kaže: 
„zato smo odlučili provjeriti kako je proveden postupak nabave. Utvrdili smo da je sumnja 
opravdana bez ijednog elementa koji to dokazuje.” E, sad dolazi ono najvažnije. Kaže: 
„Premda se u postupku nabave nije prekršio Pravilnik o provedbi postupka jednostavne 
nabave u upravnim tijelima Grada Pule. Gospodo draga, ova konstrukcija je vrlo opasna jer je 
dobro i istinito samo ono što možemo” kaže; „sve ostalo je sumnjivo. Ovako se zagađuje 
medijski prostor i obmanjuju građani Pule. Ovo nije dobro za politički život našeg Grada.” 
Moje pitanje Gradonačelniku glasi: Da li se planira nadogradnja Škole za odgoj i obrazovanje 
na Monte Zaru ili izgradnja nove osnovne škole u Šijani i novi Centar za rehabilitaciju u 
Šijani? 
Drugo pitanje bit će upućeno direktoru Pula parkinga gospodinu Bojaniću: po medijima, i čak 
na zadnjoj sjednici Gradskog vijeća, ovdje se izbacuju razne cifre koštanja rotacijske garaže. 
Moje pitanje glasi: da li nam precizno možete reći konačnu cijenu rotacijske garaže? I kada se 
planira početi sa izgradnjom garažne kuće na Marsovom polju? 
Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Dakle, što se tiče samog idejnog rješenja i tako dalje, pa same su kolege rekli iz platforme 
Možemo! koji su to komentirali da je sve po Pravilniku. Ja ponavljam, svakoga tko sumnja da 
je za nekoga nešto namješteno, svatko tko sumnja da sam ja nešto pogodovao, pozivam i ovim 
putem, to je čini mi se treći put u sedam dana podastrite dokaze da je tome tako. Ja ću ispasti 
najveća politička prevara u povijesti ovoga grada, vi ćete preuzeti grad i sve u redu. Dakle, do 
tada molit ću da se bavimo ozbiljnim načinom komunikacije, kao što ja također prihvaćam 
sve kritike koje dolaze, koje imaju glavu i rep, ja ću ih prihvatiti i promijeniti odluku gdje je 
to potrebno, ali da se sumnja stalno, da se u eter stavlja sumnja ili takav način rada ove 
gradske uprave i mene kao gradonačelnika, nije primjereno, nije ozbiljno za ozbiljnu politiku, 
ali to govori o onima koji to redovito govore u ove tri godine. Dakle, pozivam ih još jednom, 
sve što imaju neka javno objave, neka tuže, ionako vidim da su tu tužbe za sve i svašta, tako 
da to jest javne optužbe, pa evo neka onda to ide u tom smjeru ako je tome tako. Dakle, ako 
ćemo mi sve stavljati pod sumnju onda svi ovdje u sve možemo sumnjati, u svakog čovjeka 
ovdje prisutnoga, vijećnicu ili vijećnika, pa onda reći sumnjamo to i to. Ako ćemo tako u 
eteru razgovarati, ja sam na press konferenciji također rekao da ja sumnjam u neke stvari o 
različitim konzumacijama pa kakav je to način komunikacije. To je dakle, ono spuštanje na 
najjednostavniju moguću razinu i najprimitivniju moguću razinu pa prema tome, evo, 
dovoljno govori o onima koji su pitali. Što se tiče vašeg konkretnog pitanja za školu, mi smo 
nedavno imali sastanak u ministarstvu. Plan i projekt i on će se realizirati. Dakle, srednja 
škola će ostati na mjestu gdje je dok bi se ostalo obrazovanje preselilo u Šijanu. Nakon 
završetka idejnog projekta idemo dalje u postupak procedure. To ćemo prijaviti na NPOO. 
Imamo dobre naznake, gotovo u cijelosti sufinanciranja ili financiranja cijeloga projekta koji 
je itekako potreban gradu. Učenika je tamo sve više. Prema tome, evo i odjel na čelu sa 
pročelnicom Sokolov se potrudio na tom sastanku i kolegica iz Upravnog odjela za 
urbanizam, da idemo u tom smjeru. Kao što sam najavio i one ostale školske dvorane i 
projekte u odgoju i obrazovanju. Tako da, mislim da bi bilo dobro da širimo eterom jedno 
pozitivno ozračje, jednu pozitivnu atmosferu. Tamo gdje ima zaista dobrih tema. Bez obzira 
koja je gradska uprava, to nije od ove gradske uprave niti je nešto od one gradske uprave, 
ničije osobno, to je naše, zajedničko i ovdje smo da zajedno promišljamo o gradu koji bi 
trebao ići u dobrom smjeru, dakle pozitivno promišljati, a ako su neke sumnje, morate imati 
dokaze za to. Ako nisu, onda je sve jasno. 
Hvala.  
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BRANISLAV BOJANIĆ 
Molio bih da se pusti dva kratka filmića. Dok filmići traju ja ću vam pričati, ukratko od čega 
se sastoji rolo garaža i što jest. Dakle, vidite male psiće, Bipsiće, odnosno to su Psići u 
ophodnji, kanadski crtani film, koji je napravljen prije puno godina gdje djecu točno 
obučavaju što znači rolo garaža, što znači parkirna kuća, što znači ne rušite stabla, ne 
betonirajte, ne asfaltirajte, radite ovo što radite. Pa pogledajmo zajedno. Naime, nabava 
rotacijskog parking sustava, informatičkog sustava za podlošku rezervacije i naplate 
parkiranja te montaža koštala je 463.069,00 eura. Nakon toga prelazimo na našu rotacijsku 
garažu, prvu u Hrvatskoj, jedinu u Europi i kao takvu mislim da u svijetu ne postoji način ove 
konstrukcije i Pula se time može ponositi. I normalno i sav hrvatski narod. Čujte razgovor. 
Dakle, ljudi su sletjeli na Mjeseci rekli su: „ovo je mali korak za čovjeka, a veliki za 
čovječanstvo.” Tako je i kod nas. Ovo je mali korak, ali veliki korak za sve nas. Idemo dalje. 
Pogledaj ovo vrhunsko zdanje. Stranci ga hvale žestoko. Žestoko ga hvale. Rekli su da nikad 
ovakav proizvod nisu vidjeli. Ali eto, našim ljudima naviknut će se i na taj dio priče. Nabava 
oplate i montaža za rolo garažu koštala je 65.719,00 eura. Nabava rasvjete rolo garaže na koju 
ćemo doći malo kasnije, koštala je 23.800,00 eura. Što sve ukupno iznosi 552.578,88 eura. 
Onaj koji računa PDV i na taj dio priče, onda ne razumije ekonomiju i ne razumije što znači 
PDV. PDV nije naš, PDV je od države i s njime se ne barata. Ali barata se u onome momentu 
ako je potrebno da se ljudi izmanipuliraju. Idemo dalje. Noćna atrakcija rolo garaže. Molim 
vas. Konstrukcija: rad parkirne garaže zasniva se na čeličnoj konstrukciji težini 18.500 
kilograma koja se izrađuje u 2500 pozicija. Zaštita je podignuta na razinu C4. Podrazumijeva 
5 premaza i posebnu zaštitu otvorenih pozicija. Krov se posebno izvodi ovisno o namjeni u 
slučaju konstrukcije na Marsovom polju. To je dodatnih 1200 kilograma. Izrazito dug vijek 
trajanja preko 50 godina. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika) 
Ne odgovara na pitanje. Dakle, pitanje je bilo koliko je koštala rolo garaža, na ovaj način... 
 
DUŠANKO BABIĆ (povreda Poslovnika) 
Nije ona postavila pitanje... 
 
DUŠICA RADOJČIĆA 
Na ovaj način se odugovlači da bi se ostalim vijećnicima skratilo vrijeme za pitanja... 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospođo Radojčić, neka gospodin Bojanić odgovara. Jeste tražili da se sve to detaljno 
obrazloži. Ja mislim da je sad prilika da gospodin Bojanić odgovara. Onda se vi opredijelite 
da li želite ili ne želite da se o tome priča. O tome ste pisali više puta. Dozvolite. Oduzimate 
vi vrijeme, pustite gospodina Bojanića da završi. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Poštovana Predsjednice hvala vam na suradnji jer inače kad je bila ona nisam mogao doći do 
riječi. Hvala vam što mogu bar do riječi doći i da objasnim sve što se toga tiče. Možemo 
nastaviti ako ste za. Od konstrukcija 5500 kilograma hladno oblikovanih šupljih profila koji 
se uvuku u pocinčanih ispod preko 480 metara montirane podkonstrukcije u obliku kutnika, 
oplata. To je fasada, sastoji se od 7000 pocinčanih limova debljine 0,85 cm, plastificirana u 
rolu 8004. ima preko 8000 zakovica, rasvjeta, digitalno programirana rasvjeta, lamelama 
pročelju garaže 60 komada. Digitalnih automata za kontrolu rasvjete 4 komada. Rasvjeta pod 
prostorom garaže 15 komada, rasvjeta unutarnjeg prostora garaže 16 komada. Automat za 
kontrolu rasvjete unutarnjeg prostora garaže 1 komad. Glavni projekat ove garaže uzima u 
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obzir utjecaj vjetra, snijega, seizmologa, utjecaj mora. Simulacije su rađene na CAD3 
kompjuterskom programu i ishođene su tipskog projekta pri Ministarstvu prostornog uređenja, 
graditeljstva i držane imovine. Sigurne značajke: kamere osjetljive na pokret pomoću 
logaritama, senzori za pokret, 6 pari po PR-u, snimanje svih događaja u zoni rolo parkinga, 24 
satno sedmodnevno praćenje i zapisi događaja te trenutno on-line rekreaciji, odnosno reakcija, 
pardon, odnosno on sad reakcija u roku od 4 sata. IT podrška. Mogu čitati dalje, ima toga još 
jedno 4-5 stranica. Toliko je toga. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Možete produžiti još neko kratko vrijeme, molim vas. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Samo sam htio gospodine Mariću, vi ste postavili pitanje i na prošlom je bio također gospodin 
Belas, da li ste zadovoljni s time ili da nastavim što je sve unutra ugrađen i što je sve 
napravljeno. Da li ste vi zadovoljni? Još malo može, hvala vam. Može muzika. Dakle, 
mobilna aplikacija Android za kartično plaćanje i rezervacije korisnika koje mogu koristiti u 
rolo parkingu u potpunosti automatiziranom modu. 4G optička povezanost sa centralnim 
serverom. Osigurano je reduciranje na mjestu centralnog servera. Korištenje renomiranih 
europskih proizvođača Siemensa Danfosa i svih ostalih, općenito. Posjedovanje CIE 
certifikata, poštivanje europskih direktiva za opremu za parkiranje motornih vozila na 
električni pogon. Moćnost postavljanja različitih oplata u konkretnim slučajevima limenih 
lamela. Postavljanje pripreme za ugradnju punjenja električnih vozila obzirom na postavljanje 
prema pravilniku o jednostavnim građevinama. U pitanju je montažni objekta koji je moguće 
brzo preseliti na novu lokaciju. Postavljanje 4 radna dana, rastavljanje 2 radna dana. 
Upravljački ormari. Upravljanje prema ekranu osjetljivog na dodir na SV lock function. 
Dispanzija toplina na ekstremne opreme prilikom kočenja pri RP-u. Zaštita IPX6 i IPX7 i 
protiv dodira antivandala. Korištenje industrijskog standarda i tako dalje. Back up za 
upravljanje jedinicom 48 sati te moguće ručno upravljanja u slučaju havarije i tako dalje i tako 
dalje.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Hvala lijepa pa možete nastaviti kad budete imali izvješće. Još se malo osvrnite ako smatrate 
da treba još dati informacije. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Hvala vam. Trebat će mi otprilike još dvadesetak minuta. Hvala puno. Prijatno. Doviđenja. 
 
DRAGO MARIĆ 
Mogu samo dodatno pitanje. Znači konačna cijena koštanja je 552.000,00 eura? Ako sam ja 
dobro shvatio? Znači, to je konačna cijena. Jer manipulira se sa različitim ciframa, ja bih volio 
znati konačnu cijenu. I bio sam pitao kad će započeti gradnja garažne kuće na Marsovom 
polju? 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Dakle, konačnu cijenu ste rekli, ono sve što se priča je s PDV-om. PDV je od države. Prema 
tome, to nisu cijene o kojima pričamo. Što se tiče prave garaže na Marsovom polju? Tu je 
zapela jedna stavka vezano, javni natječaj je završio. Ljudi koji su zaduženi za taj dio priče su 
odredili svoj posao. Međutim, tamo je pravna zavrzlama koju će grad riješiti u najbržem i 
skorom vremenu. Evo, toliko o tome.  
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ELENA PUH BELCI 
Imam dva vijećnička pitanja za Gradonačelnika. S obzirom da u Puli imao dvije goruće teme, 
to je uređenje Rive i upisi u dječje vrtiće, odnosno cijene za roditelje u našim i u gradskim 
privatnim vrtićima, voljela bih, zamolila bih informatičara da pokaže što je obećano, pa pitam 
se što ste isporučili? 
 
Vijećnici gledaju snimku. 
 
ELENA PUH BELCI 
Imam vrlo kratko pitanje: što se od svega navedenog ostvarili? Da li ste smanjili cijene 50% 
vrtića i da li ste proširili Rivu? A u dijelu što se odnosi na starački je proširenje Alfredo 
Štiglića projektnu dokumentaciju i kompletne sve sporazume dobili ste od prethodne vlasti. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovana vijećnice, sve to što ste vi pitali i pokazali zapravo pokazuje što vi niste napravili. 
A što se rekli i obećavali toliko godina da ćete napraviti. Dakle, osim pustopoljine koju ste 
nam ostavili u gradskoj upravi i ne dokumentacije koju smo čekali jer bi bio najsretniji da 
smo je imali i da smo je realizirali, to ste neki dan i objavili na Facebooku. Očito je što ste 
nam u milodare ostavili. Misleći mi, osobno ja i cijeli tim ljudi da je puno toga ovdje već 
pripremljeno da možemo to onda i realizirati. Moram također reći vezano najprije za vrtiće, 
dakle, da dok nije došla ova gradska uprava, 10 godina ni riječi o povećanju plaća, nikome 
ništa, nitko na ulicama, od kad sam ja gradonačelnik, mislim da je to sad drugi ili treći. Dakle, 
ništa, nula. Isto tako, vezano za ostale projekte, zapuštene vrtiće, vidjeli ste neki dan smo mi 
objavili slike vrtića kako izgledaju, tako dalje. Sve mi također, misleći da je to sve u redu. 
Tako ste vi to prezentirali dugih 15 godina. Ništa od toga niste napravili. Dakle, mnoge od 
ovih stvari mi ćemo napraviti. One koje nećemo, mi ćemo reći da nismo napravili. To ja imam 
najmanje problema s time. Dakle, ako ova uprava bude išla u utrku za novi gradski mandat, 
mi ćemo reći otvoreno, ja prvi, što smo napravili, a što nismo. Intencija je bila da smanjimo 
cijene vrtića. Mi sada nismo dirali unatoč svoj inflaciji i poskupljenjima. Vidjeli ste da smo 
povećali plaće. Ponudili smo sada smjer u kojem smjeru mogu ići plaće idućih 40% 
izjednačavanja zakonske obaveze vrtića i tako dalje. Što se tiče Rive, Riva je jedna od vaših 
najvećih prevara IDS-a jer ste godinama, a mislim to je bilo u eteru već zadnjih dana, sad opet 
tu da se mi prepiremo. Dakle, bilo je jasno kako ste je prezentirali. Ništa niste napravili. Ni 
metar Rive niste napravili u 30 godina. Dakle, Pula će biti, što je rekla kolegica i šetnica 
otvorena za građane i radimo u suradnji sa ACY-em i Lučkom upravom. Dakle, sve je to 
zapravo rezultat onoga što vi niste napravili toliko dugo vremena i stvarno je neugodno 
gledati, ali isto tako ako mogu ja samo odgovarati, evo bilo bi mi drago.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Molim vas gospodin Boljunčić 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Dakle, ponavljam, sve ono što ne napravimo u samo 4 godine, u samo 4 godine, reći ćemo što 
je, što smo obećali, a nismo. U čemu smo se zaletjeli, a što smo napravili realno. Neki dan 
smo vam prikazali što je to napravljeno u ove tri godine i to je puno toga napravljeno u samo 
tri godine. A vi ste bili, ponavljam, četiri puta dulje u toj gradskoj upravi i vaša politička 
opcija i sve to što smo mi naslijedili nije napravljeno. Dakle, tamo gdje je dokumentacija 
spremna, od azila, cooworkinga, mi smo taj dio dovršili i ja to uvijek ističem da je tome tako. 
Ja ne krijem kao vi. Ja se nisam hvalio da ste vi napravili bolnicu ili ostale projekte. A ne 



 

10 
 

država. Dakle, to je bio vaš veliki moto hvaljenja onim što vi niste napravili. Opet, ako ja 
mogu predsjednice govoriti. Vidim da... Ali dobro. Mislim da sam završio.  
 
ELENA PUH BELCI 
Da, evo, s obzirom da Gradonačelnik mi nije odgovorio na pitanje, morat ću ja ogovoriti. 
Znači cijene koje je obećano 50% smanjenja nije ostvareno, čak, dapače, mi na jesen u 
školskoj pedagoškoj godini 2024./2025. imat ćemo 200-tinjak djece u sedam privatna vrtića 
koji će imati cijenu 250,00 eura. Što znači da ne da niste smanjili, vi ste omogućili povratak 
na vrijeme koje je bilo daleko iza nas kad smo imali jedinstvene upise, jedinstvene komisije, 
jedinstvene pravilnike, jedinstvenu rang listu gdje je sve bilo transparentno i svatko je znao 
tko će dobiti subvenciju. Tako vam je bio isporučen vrtić i predškolski odgoj. Vi ste danas 
ostvarili raskol u privatni vrtićima, raskol među gradskim i privatnim vrtićima. Do jučer su 
bili u zajedničkim povjerenstvima i 250 djece do 200-250 djece imat će na jesen 250,00 eura 
zajedno sa subvencijom Grada Pule, i vama je to OK. Znači, diskriminacija tek takva. A što se 
tiče Rive, ono što ste obećali da ćete suradnju raditi sa strukom, da li ste ikad u ovom periodu 
na ovu temu konzultirali se sa strukom, sa vašim radnim tijelom, sa odborom gradskog vijeća, 
sa bilo kojom strukom. S obzirom da smo mi proveli arhitektonski natječaj gdje je odabrala 
struka najbolje rješenje, a vi se na tu struku jednostavno ne obazirete, kao da to nitko nije 
napravio i još se sjećam da ste toliko hvalili svoj vrtić u Valdebeku da je napravljen na 
inovativan način. Mi smo prije toliko godina proveli arhitektonsko rješenje za Rivu i ta Riva, 
ova što vi šta želite i što sad nudite, nije nikako u skladu sa arhitektonskim rješenjem koje je 
donijeto od strane struke.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Vrijeme... 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolegice Puh Belci, dakle, Riva od 2010. godine. Sad je 2024. Pa niste metar Rive napravili 
2010. Metar Rive niste napravili. Pa što mislite da sam ja sam odlučio bez da pitam struku za 
ovaj dio o kojem govorimo. Pa nemojte govoriti napamet. Nemojte govoriti napamet. Bili ste 
nedavno u našem upravnom odjelu. Ako su vam to rekli onda lažu oni koji su vam to rekli. To 
ćemo onda vidjeti tko je rekao da je tome tako. Što se tiče vrtića. Dakle 100 kuna ste dali 
subvenciju vrtićima kad ste vi bili u gradskoj upravi. 100 kuna. To vam je kao 0. A mi smo 
šest puta povećali subvencije za privatne vrtiće. To su vam facti i činjenice. Vi ste bili tada i 
zamjenica i prije toga pročelnica. Znači 0 kuna. Šest puta više. Plaće smo povećali 30% u 
vrtićima. Povećali uvjete i gradimo vrtiće, dovršavamo vrtić Centar i gradimo dva vrtića. Vi 
ste koliko vrtića napravili u svom proteklom mandatu. Pa samo recite činjenice. Međutim, 
zamaramo javnost onim što je bilo. Treba reći otvoreno što je i što nije u ovom mandatu. Ja to 
neću kriti što nije napravljeno. Znači, ja s tim nemam problema. Za razliku od toga što vi 
uvijek izmišljate što. Međutim, molit ću Predsjednicu vijeća da dopusti samo da me nadopuni 
odgovorom pročelnica Sokolov s konkretnijim podacima pa ćemo se onda oko toga 
razgovarati. A od ovih naših prepirki samo će jedni profitirati.  
 
IVANA SOKOLOV 
Prije svega, zamolit ću da se više ne koristi riječ diskriminacija djece zato što se koristi u 
potpuno neispravnom kontekstu i zaista nije u redu da se na ovaj način javnost krivo 
informira. Dakle, moramo se vratiti u prošlost i odgovorit ću i nadopunit ću podatcima jer 
mislim da zaista nije u redu da spominjete raskol u privatnim vrtićima do kojeg je došlo 
zahvaljujući prethodnoj vlasti. Dakle, to je činjenica. Gradonačelnik je naveo, ja ću sad još 
jednom potvrditi, subvencije su rasle za djecu, dakle, ne za vrtiće, za djecu u privatnim 
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vrtićima, u posljednje tri godine, više nego što su prethodnoj vlasti u posljednjih preko 10 
godina. I to su činjenice. Već sam u nekoliko navrata naglašavala da su privatni vrtići 
dovedeni na rub opstojnosti. Jedini način je bio povećati subvenciju. Kada smo ovdje, u ovoj 
Gradskoj vijećnici, Gradonačelnik, odnosno ja, kao pročelnik odjela, molila za vašu pomoć, ja 
se ne sjećam ni u jednom trenutku da je itko ponudio nekakvo adekvatno rješenje. Moram to 
reći. Sami smo tražili rješenja, sastančili sa ravnateljicama privatnih vrtića da bismo došli do 
toga da je najbolje da onaj tko želi, a to je sveukupno nije 7, nego 5 privatnih vrtića, 
uključujući Montesori, ide na samostalne upise i kreira svoju cijenu. To ne znači da će cijena 
za roditelje za svu tu djecu, spomenuli ste 250 djece i ne znam odakle vam taj podatak. Dakle 
ne znam odakle vam taj podatak. Međutim, to znači da će djeca koja, odnosno roditelji koji 
odluče dati svoju djecu u određeni vrtić zato što smatraju da je taj vrtić bolji, svejedno o 
kojem vrtiću se radi, platiti veću cijenu. Nije točno da je cijena za te roditelje 250,00 eura. 
Dakle, negdje je 100,00 eura, negdje je 250. Ravnatelj ima pravo sam kreirati cijenu kao 
vlasnik privatne ustanove. Ono što je nama, i što moram naglasiti je da stvaramo i kreiramo 
nova mjesta u mreži naših vrtića, gradskih. Što i radimo. Dakle, ne možemo izgraditi vrtić u 
pola godine. Ne možemo u godinu dana smisliti i izmisliti 100 mjera, ili 200. Vi ste 
spomenuli 250, ali otišli smo malo predaleko. Znate i sami da smo tražili mišljenje, odnosno 
suglasnost ministarstva za otvaranje novih skupina u gradskim vrtićima po cijeni od 92,00 
eura. Dakle, 250,00 eura nije točno što ste rekli. Hvala. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ(povreda poslovnika) 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ne može, to je gotovo, mislim da više o tome ne treba. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Povreda Poslovnika. Imam pravo. 
Ako čitate Poslovnik vijeća nakon što je bilo pitanje, ima se pravo na odgovor. Ako nakon 
toga nije dano pitanje, nego komentar, onda se više nitko ne može javiti niti od vaših ni 
drugih. Gradonačelnik se može javiti i dobivati riječ, ali sad je u ... A po našem Poslovniku 
nakon odgovora na pitanje što smo dobili, dan je komentar i nije bilo pitanja i više ne stoji da 
netko može ponovno pričati. Mislim, to je čisto informativno da nemaju pravo se javiti.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ja mislim da je to bio dopunski odgovor 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Bila je gotova priča. Nije traži se dopunski. Od kolegice Belci je došao komentar, a ne pitanje. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospodin Boljunčić, možemo gledati tako i onako.  
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Pa ja gledam kako piše. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ja vas lijepo molim da ne gubimo vrijeme na neke stvari. Tu je istina negdje na sredini. Idemo 
dalje. 
Gospodin Biteri nije došao. 
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Molim vijećnike da se prijave u sustav E-glasanja za postavljanje vijećničkih pitanja. 
1. VALTER BOLJUNČIĆ 
2. DUŠANKO BABIĆ 
3. GORDANA FERENČIĆ 
4. ANA FONOVIĆ 
5. DUŠICA RADOJČIĆ 
6. MILAN RAŠULA 
7.IGOR BELAS 
8. SANJA RADOLOVIĆ 
9. NOEL MIRKOVIĆ 
10. ELENA PUH-BELCI 
11. MONICA DEROCCHI 
 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Pa evo, ja bih se vratio ponovno na jedno pitanje koje smatram da je izuzetno bitno onako sa 
različitim pričanjem prolazi kao ispod radara, a to je pitanje Rive. Jer smo ovdje čuli nekoliko 
stvari. Znači, ovdje smo čuli, A- da se nije napravilo ništa Rive. Lučka uprava i prijašnjim 
ravnateljima napravila i nasula 350 metara Rive i volio bih da mi Gradonačelnik objasni 
ulogu patike iz 2011. koje sa mnom nemaju nikakve veze. Sam kupujem patike. Doduše, ne 
idem pješke do Rijeke u njima. Sa time da li će Pula dobiti Rivu kakvu zaslužuje. Podsjetio 
bih na potpisani zapisnik od 18. siječnja ove godine gdje projektanti koje je našao Grad Pula 
iz Splita su dali 4 prijedloga i di se ne zalažu za širenje Rive. Što se složila Lučka uprava. 
ACY kaže sljedeće: da pomicanjem trase obalnog zida navedenom društvu smanjuje 
koncesijsku površinu i umanjuje broj i veličinu vezova te predstavlja financijsku konstrukciju 
za koju nemaju planirana sredstva. To je inače razlika od 3.500.000 na 3.800.000 milijuna 
eura te postaje upitna njihova mogućnost učešća u investiciji. Za ACY najoptimalniju 
varijantu predstavlja varijanta 4. Gradonačelnik Grada Pule navodi da je zbog stanja zida i 
brzine realizacije investicija najoptimalnija varijanta 4. Dakle, varijanta 4 će vjerojatno, po 
mišljenju koji su radili izrađivači, biti skuplja i trajat će duže zbog potencijalnih problema kod 
urušavanja Rive. Zadnji put smo čuli na vijeću da će se pitati građani, a na konferenciji za 
novinare od Gradonačelnika smo čuli da je priča više-manje gotova. ACY radi, projekti idu 
postojećim gabaritima. Ja samo kažem da nama ACY uvjetuje Rivu s čime se Gradonačelnik 
složio. ACY mora ulagati novac u Rivu, inače neće dobiti koncesiju 2030. je dužan ulagati 
novac. Zato me dalje zanima da li će se održati nekakva rasprava? Ja nisam zvao referendum, 
nego javnu raspravu. I mi ćemo sutra dati prijedlog za tematsku sjednicu, obzirom na Rivu, 
jer je to prebitno pitanje. I kad god ja budem na redu, pitat ću istu stvar. Zbog čega se išlo na 
ovu konstataciju da ide se na varijantu 4, koju ACY toliko zastupa? Evo, hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ  
Kolega Boljunčić, dobro je da je Riva, o njoj se govori 2 tjedna. Nije se govorilo 20 godina. 
Dobro je da je ona u eteru i dobro da vi tu temu potičete, dapače. Nekoliko stvari. Prvo ja 
nisam govorio za vaše tenisice, to je tako izašlo u medijima. Ja sam se začudio naslovu, ali to 
je vezano za jednog vašeg partijskog kolegu, o tome će izaći vijest kad bude na vrijeme. To 
nema veze s vama. Dakle, vama osobno, tako da nemojte to tako molim vas gledati. Niti sam 
je to tako to rekao na press konferenciji. To je prvo da odagnamo prvu temu. Drugo, varijanta 
4 je najbrža varijanta. Dapače, prihvaćam da bude tematska sjednica. Razgovarat ćemo o sve 
4 varijante. Ona je najbrža što se tiče prostornih planova, izmjena planova, dokumentacije i 
tako dalje. I na kraju krajeva, može se izvesti u suradnji s ostalim partnerima, relativno brzo 
što god to značilo za današnje gradnje. Završava se, trebao je već gotov biti elaborat o stanju 
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ispod cijele Rive. To sam rekao na press konferenciji i potom idemo dalje. Sastanak je 9.7. u 
gradskoj palači sa predstavnicima Lučke uprave i ACY-a. Nije to prijedlog ACY-a, to je 
prijedlog gradske uprave, to je najbrže moguće rješenje. Govorimo o cijelom potezu od 700 
metara. To je jedno od ključnih pitanja. Ne bih rekao da je najvažnije za grad Pulu, ali je 
također važna tema. Mislim da je puno važnije, ako ćete gledati za budućnost grada, kako 
ćemo urediti lukobran. To je i infrastrukturno i ekološko pitanje. Ali ovo je tema o kojoj treba 
raspravljati. Pa evo već vam mogu unaprijed reći da kao gradonačelnik prihvaćam temu 
tematske sjednice. Neka se razgovara o sve 4 varijante. Varijanta 4 se nama ovdje činila u 
gradskoj upravi i meni je osobno kao najbrža varijanta. Najmanje komplicirana i onda može 
urediti stanje koje je sada tamo. Mislim da je manje-više to. Mislim da će tematska sjednica, 
koju će, vjerujem, prihvatiti Predsjednica, donijeti dobru prezentaciju. Ljudi koji su izrađivali 
sve 4 varijante, ljude iz struke, i odgovor na ono pitanje da nije struka. Nisam ja crtao sve 4 
varijante, struka ih je radila. Prema tome, itekako ćemo imati dobra saznanja o tome. I onda 
ćete vi kao vijećnice i vijećnici o tome ovdje raspravljati u kojem smjeru da idemo. Mislim da 
je to najjeftinija varijanta, da je najbrže moguća i ona nema veze sa nekakvim, takozvanim, 
utjecajima ACY-a. Dakle, najmanja briga, ali znam dobro i opet ponavljam istu tezu, što znači 
dupli pas u politici. Kako biste rekli opet da eto ništa nismo napravili kao što to govorite sve 
ove tri godine pa i predsjednik vaše stranke koji kaže da Grad Pula stagnira. Eto, tako da 
zaista sam u očaju kad čitam njegove izjave. Ali to opet nema veze s vama jer vi u IDS-u ne 
znate ni tko je predsjednik. Ali dobra je vaša inicijativa, već je unaprijed prihvaćam kao 
tematsku raspravu.  
 
VALTER BOLJUNČIĆ  
Pa prva stvar, vi sa predsjednikom bilo koje stranke raspravljajte. Ja ovdje i ne razgovaram 
kao predsjednik IDS-a, nego kao Puležan o Rivi. Dakle, naveli ste nekoliko činjenica koje ne 
drže vodu. Prva stvar je, u prostornim planovima je ucrtano proširenje Rive za 13,8 metara, 
tako da tu nema problema. Ako ćete ići na neku jeftiniju varijantu, onda je proširenje Rive za 
10 metara najjeftinije. Zato što košta milijun manje nego u postojećim gabaritima. Sam 
izrađivač se čudi da netko može pristati na postojeće zato što ćete naići na činjenicu da će 
počet se rušiti Riva, da će se možda instalacije zeznuti, da morate zatvoriti promet na Rivi da 
bi se to radilo. Dakle, ovo, ne želim spominjati niti nekakve stvari iz 2011. godine koje 
nemaju veze sa mnom, niti predsjednika stranke kojeg vi znate ili ne znate. Mene zanima 
Riva. Imamo rješenje jedno, radile se su se druge stvari. Da, vi kažete da mi nismo radili. Pa 
vi tri godine samo radite stvari koje smo mi započeli i ovo je prebitno pitanje za viziju grada. 
A osim toga, što se tiče već lukobrana, kada pitate, projekt je potpuno gotov i čeka se poziv 
od ministarstva. Tu je grad sudjelovao samo sa građevinskom dozvolom. To je radila Lučka 
uprava, sadašnji, a i prijašnji ravnatelj, da ne bi bilo zabune da nekome ja, dakle, nema to veze 
sa mnom kao predsjednikom, nego sa ravnateljima. Ali to nije najbitnije pitanje. Ja neću širiti. 
Ali najbitnije pitanje Pule je što sa Uljanikom i sa industrijskom zonom. To je daleko 
najbitnije pitanje Pule. Drago mi je što ste vi tražili od ministarstva. Trebalo bi to jače tražiti. 
Ali kažem, pitanje Rive, ja mislim iz ovog zapisnika, kristalno jasno vidi da se ACY-u izlazi u 
susret. To će završiti skuplje i dugotrajnije nego što bi bila varijanta širenja Rive. Probajmo se 
dogovoriti i pitati građane za mišljenje. To nije referendum samo, to su različite stvari. Da 
napokon vratimo Pulu na more.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Vrijeme... 
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VALTER BOLJUNČIĆ 
Da li ćete to napraviti vi, da li će netko poslije vas, prije vas, je sasvim nebitno, bitna je Riva 
za Pulu.  
 
DUŠANKO BABIĆ 
Prvo pitanje imamo za pročelnicu Ivanu Sokolov: čitali smo dosta toga u medijima pa bih vas 
molio da nam kažete: što je sa izgradnjom školskih dvorana? Koje ćete dvorane prijaviti na 
javni poziv? I u kojoj smo fazi pripreme prijave za javni poziv? I ukratko ako nam možete 
reći kad će biti javni poziv za Zakladu za sport pošto će i danas biti Izmjene i dopune odluke o 
osnivanju Zaklade za sport, pa ukratko. 
I drugo pitanje bih postavio direktoru, gospodinu Bojaniću: vezano o cijenama parking u Puli 
na odnos cijena u drugim gradovima. A to pitam radi toga zato što zadnji puta na gradskom 
vijeću vas se bilo prozivalo sa strane platforme. Tako da vas molim ako nam možete objasniti 
koje su cijene u gradu Pula, Poreč, Rovinj, gdje su turistička mjesta. Koja je to razlika u 
cijenama? Hvala.  
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala vam na pitanju. Pa evo, Gradonačelnik je spomenuo, bili smo prošlog tjedna na radnom 
sastanku u ministarstvu vezano za poziv Nacionalnog plana oporavka i otpornosti. Planiramo i 
pripremamo dokumentaciju za izgradnju 4 dvorane. To su Šijana, Veruda, Vidikovac i Tone 
Peruško. S time da je za Šijanu za postojeći montažni objekt koji je u derutnom stanju, zaista 
je u lošem stanju, planirano rušenje. Tako da će se raditi analiza postojećeg stanja kako bi išli 
na izgradnju kompletno nove dvorane. Ono što je dobro je da je planirani postotak 
sufinanciranja visok. U postocima, između 80 i 100%. Očekujemo, po onome što smo 
razgovarali zaista da to bude 100% financirano iz javnog poziva, što je odlično i ovo nam je 
sad super prilika. S time da moram spomenuti da Verudu i Vidikovac planiramo prijaviti u 
dvije faze. Ova prva faza je izgradnja dvorana, a nakon toga čekamo poziv koji se odnosi na 
poboljšanje uvjeta i pripremu za jednosmjensku nastavu. To je što se tiče prvog pitanja. Što se 
tiče drugog, pitali ste kad se planira javni poziv za Zakladu za sport. Planira se kroz 
petnaestak dana. Prikupljamo, odnosno pripremamo ugovore i planiramo i ove godine 
napraviti dva poziva. Jedan će ići sada, kroz petnaestak dana, a drugi negdje u drugom dijelu 
godine jer imamo najave kako ćemo dobiti još donacija pa planiramo kao i lani u dva puta.  
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Vezano za cijene u našem gradu i u drugim gradovima, ostavit ću pod B, ako se slažete. Ja bih 
se samo osvrnuo samo na ono što je poštovana vijećnica, što ste naveli u prošlom sazivu 
pričala. Pa bih samo kratak osvrt napravio. A zašto je to bitno, vidjet ćete na kraju. Sa nama 
žive svakakvi ljudi, živjet će i poslije nas. Bit će i dobrih i onih manje dobrih. Tako nam je 
kako je i moramo se s time nositi. Velika je sreća da je dobrih ljudi puno više nego onih 
manje dobrih i zbog toga dobro nadjača zlo. Postoje ljudi koji se bave politikom u ime naroda, 
ili kako vam je draže, u ime građana prave prostor samo za sebe i za svoj ugodan i lagodan 
život i koji politiku doživljavaju kao sredstvo za ispunjenje vlastitih interesa. Takvi i njima 
slični uvijek će u nečemu što je dobro naći zamjerku, pljuvati po onome što je odrađeno, ma 
koliko to dobro bilo. Zašto je ovo bitno? Naime, jako smo navikli na uobičajene i neosnovane 
komentare koje uvaženoj zastupnici Dušici Radojčić služe za vlastitu promociju. 
 
NOEL MIRKOVIĆ (povreda Poslovnika) 
Molim vas da upozorite s obzirom da govori... 
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PRESJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospodin Bojanić, ja vas lijepo molim, samo odgovoriti na pitanje gospodina Babića. 
Molim vas.  
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
A to što je poštovana pljuvala prošlu sjednicu, to nema veze sada? 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
To nije točka dnevnog reda. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
A gospodin što se pjeni sa strane, to je normalno? 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Molim vas, odgovorite. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Dobro, ja sam mislio redom odgovoriti sve što treba. Dakle, grad Pula ima najjeftiniji parking 
na području obale. Daleko najjeftiniji. Split 4,00 eura, svaki sljedeći sat 5,00 eura. Omiš 4,00 
eura, sa 1,00 eura na 4,00 eura. Dubrovnik sa 4,00 na 6,50 i na 10,00 eura. Dnevna parkirna 
karta 199,00 eura. I mogao bih pričati do sutra. Ali jednostavno ovaj grad razmišlja za 
građane i ja ću vam kroz ovaj naš završni račun objasniti sve što trebate, što je vrlo bitno. 
Jedna stvar što je još vrlo bitno. Protiv Dušice Radojčić ja sam dignuo kaznenu prijavu. Eto, 
čisto reda radi.  
 
GORDANA FERENČIĆ 
Ja za današnju sjednicu imam dva pitanja. 
Prvo pitanje postavila bih direktoru Pula parkinga. Molila bih ga da se očituje na prozivke 
vijećnice Dušice Radojčić na zadnjem Gradskom vijeću, s obzirom da on nije bio prisutan. 
A drugo pitanje imam za pročelnicu Sanju Kljajić Dakić, a vezano je za registar nekretnina 
Grada Pule. Naime, zanima me da li točno znamo koliko imamo poslovnih prostora, stanova, 
kadrovskih, socijalnih? Hvala. 
 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ 
Grad Pula svakako ima svoj registar nekretnina. To nije samo niti naša želja ni volja. To je 
zakonska obveza svih jedinica lokalne samouprave pa tako i nas. Ne bih sada baš točno u 
brojke, mogu vam dostaviti, ako baš želite, ali imamo oko 510 stambenih jedinica s time da je 
za naglasiti da barem polovica od toga otpada na zaštićene najmoprimce i imamo nekih 40-ak 
do 50 stanova u suvlasništvu. Tako da praktički sa nekakvom slobodno ugovorenom 
najamninom Grad raspolaže sa 230 stanova otprilike. Što se tiče poslovnih prostora, imamo ih 
oko 680 u vlasništvu i uglavnom su svi u zakupu ili na uporabama kod udruga. I to bi bilo to 
glede registra. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Jel sad mogu pričati ono što sam htio? Ok. Hvala. Bez upada. Dakle, naime, Pula parking je 
trgovačko društvo koje je uspješno i dobro posluje u okviru svojih ovlasti i u svakom pogledu 
poštuje mjerodavne zakonske propise. A kao rezultat takvog uspješnog poslovanja je velika 
dobit temeljem koje se ponosimo, plaćamo pripadajući porez. Ponosimo se svojim uspjehom i 
doprinosom lokalnoj zajednici, a sa gnušanjem odbacujemo svaki pokušaj insinuacije u 
nepravilnosti u poslovanju. Ukazivanje na plaćanje poreza kao problem i aludirajući koje bi se 
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financijskim makinacijama isto trebalo izbjeći, opasno je ako ne i protuzakonito. Te sa 
pozicije predstavnika u zakonodavnim tijelima, prozivanje trgovačkog društva zbog plaćanja 
poreza jednako je pozivanju građana ne neposluh. Samo po sebi nameće se i da li su to 
vrijednosti za koje se uvažena zastupnica i politička platforma Možemo! zalaže u Hrvatskom 
saboru. Da li su to vrijednosti koje zagovaraju i primjenjuju članovi Možemo! u onim 
jedinicama lokalne samouprave gdje obnašaju vlast. Svakako pozivamo sve nadležne službe 
za unutarnju reviziju u tim gradovima, počevši od Pazina i Zagreba da provedu nadzor nad 
poslovanjem trgovačkih društava koja upravljaju organizacijom i naplatom parkiranja na 
uređenim prostorima. Ukoliko se pokaže da isti posluju po istom principu i na isti način kao 
Pula parking, predlažemo da angažiraju kolegicu Dušicu Radojčić da im objasni kako da 
ubuduće učinkovitije izbjegnu plaćanje poreza. Naime, zadnji put, može slajd, ako se može 
ona drveća (prikazuju se slike). Dakle, drveća su jadna, nikakva. Sad tko je jadan i tko je 
nikakav ovdje. Ja nisam i drveća nisu pa sad neka netko zaključi nešto treće. Svako ovo 
stablo, mi smo posadili 142 stabla. Mi u Pula parkingu. Dušica Radojčić je posadila 0. 
Zalijeva panjeve i brani performanse. Onda se veže za stabla, ali krivo stablo. Cijelu šumu su 
joj posjekli okolo na drugu kombinaciju. Druga stvar, može slike. Svako ovo stablo ima 
navodnjavanje. Znači, Pula parking je posadilo i stabla ima i navodnjavanja. Dakle, tamo gdje 
nema navodnjavanja tamo su specijalne vreće koje ste vidjeli u početku koje su pune vodom. 
Herculanea ih puni vodom i polako se kaplje, kaplje, kaplje. I stabla su svježa, jaka i zdrava. 
Dakle, meni se spočitavalo puno toga. Ali da se ovo ne napravi sad između mene i poštovane 
vijećnice, da se ne napravi neki animozitet kako ja nju ne volim, ja nju volim jako. Pula 
parking ima svoje zaposlenike. Ona stalno priča kako ih je previše. Ljudi ne znaju, mi radimo 
u smjenama. Ljudi rade po +40 stupnjeva po 15,20 kilometara dnevno prođu. Ja bih se sramio 
na vašem mjestu da tim ljudima vi sprječavate da dobiju svoj dohodak koji krvavo zaslužuju. 
Na temelju tog dohotka koji oni zasluže mi plaćamo porez, na temelju tog poreza vi u saboru 
pružate ručicu i dobivate lovu. Na temelju što Pula parking izdvaja svoj novac. 
 
PREDSJEDICA GRADSKOG VIJEĆA 
Bojanić, molim vas, samo nemojte to osobno, molim vas. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Malo sam se zanio, izvinite, zanio sam se jer tako kao zadnji put se ona zanijela u odnosu na 
mene, a ja nisam bio u mogućnosti da joj vratim.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ali molim vas. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Može. I šta da na kraju kažem. Imam stvarno puno toga, ali na kraju ću reći: „Nebom lete 
šišmiši i vrane, al sokol je za njih previsoko. Nebom lete šišmiši i vrane, dok je zla, ali biti će 
i anđela”, kaže Marko Perkovć Thompson. Hvala. Prijatno. Doviđenja. 
 
ANA FONOVIĆ 
Moje prvo pitanje je vama Predsjednice, a odnosi se na čl. 7. Poslovnika koji kaže da: 
„vijećnik ne može biti kazneno gonjen, niti odgovoran na bilo koji drugi način zbog glasanja, 
izjava ili iznesenih mišljenja i stavova na sjednicama Gradskoga vijeća.” Pa me evo zanima 
zašto direktorima gradskih poduzeća niste pročitali ovaj članak? Nego se iznose ovakve 
optužbe. 
I drugo pitanje je za pročelnicu Kljajić Dakić, a odnosi se na natječaj za zakup zemljišta za 
parkiranje koje je prošli tjedan objavljen na stranicama Grada. Dakle, tiče se parkinga na Rivi. 
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Molimo pročelnicu da objasni kako Grad usred sezone daje u zakup zemljište za parking na 
pulskoj Rivi, odnosno pojas između ceste i kolodvora, nameće se zaključak da je natječaj 
unaprijed pripremljen za nekoga, a postavlja se pitanje za koga? Jer natječaj traje samo 5 
radnih dana i nije moguće pripremiti svu zahtjevnu potrebnu tehničku dokumentaciju. U 
natječaju ne stoje uvjeti uređenja terena. Ukoliko je riječ o asfaltiranju, imat ćemo još jedan 
izuzetan toplinski otok u gradu. Trebalo se dugoročnije razmišljati i urediti česticu s rasterom 
brzorastućih stablašica unutar parkinga na svakih 10-15 metara i onda dati u najam ili 
uvjetovati to u natječaju. Smatramo da priprema terena ionako neće biti moguća do ove špice 
sezone, jer smo evo danas već 25.06.. Dakle, ostaje samo 2025. godina i ističemo da je rok 
zakupa neobičan jer traje 23 mjeseca. Ulaz na predmetnu česticu s rampom postoji, ali cesta 
ima jedan trag za svaki smjer što znači da je velika vjerojatnost ometanja prometa pri ulasku i 
izlasku s tog predviđenog parkinga. Evo, molimo pročelnicu za detaljnije informacije o tom 
natječaju koji je prošli tjedan objavljen na stranicama. Hvala.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Da vam odgovorim? Pa ja nisam tu da učim direktore Poslovniku.  
 
ANA FONOVIĆ 
Ali morate ih upozoriti. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ja ga sprječavam. Oprostite, ja ga pokušam spriječiti, a isto tako mu dat mogućnost da 
odgovori na pitanje. Zato je dobio onih 5 minuta još dodatno. 
 
ANA FONOVIĆ 
Ali direktor to ne radi. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Oprostite. Bilo je postavljeno upravo od Možemo! da nisu dobili odgovor od Pula parkinga, i 
sad sam vidjela priliku da on odgovara. I to je bio razlog da sam ja njemu dozvolila da on više 
priča nego što tih pet minuta ima pravo. Ne znam. Kad je greška? Uvijek je greška kad je 
netko drugi. Svi su krivi, a vi nikad niste krivi. Oprostite. 
 
ANA FONOVIĆ 
Ma nije stvar u tome, nego poziva se na kaznenu odgovornost, a čl. 7. kaže da je to izričito 
zabranjeno. I vi ga na to morate upozoriti. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Oprostite. Ja nisam tu da nekoga kazneno gonim, a onaj tko to odluči, onda postoje Službe 
koje će to znat kako treba postupiti. Niti sam ja u Gradskom vijeću za to zadužena. Ja mislim 
da je to jasno. Ja nemam istinski s time nikakve veze. 
 
ANA FONOVIĆ 
Ali autoritet je vaš. 
 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ 
Zbilja ja ću isto upozoriti na ove konstrukcije namještanja natječaja jer nije u redu. Nama se 
spočitava kako se mi izražavamo u određenim situacijama, pa bih zamolila i sve vijećnike da 
ne izlaze s takvim konstrukcijama prema vani jer nije u redu svakako prema službenicima koji 
odgovorno i savjesno rade svoj posao.  
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PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Molim vas. E, a to je u redu od Možemo!? Da vi upadate ovako u riječ. To je u redu! Molim 
vas. Molim vas. Pročelnica neka odgovori, a Ana Fonović će nakon toga postaviti dopunsko 
pitanje. Molim vas. Opomena. Opomena. Opomena, druga. Oduzet ću vam riječ, još jednu 
opomenu. Oprosti. Gospodin Biteri, molim vas i vi se smirite. Opomena Biteri. Pročelnice 
odgovorite. 
 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ 
Riječ je o nekretnini koja je u vlasništvu Republike Hrvatske, a kojom je Grad raspolagao kao 
upravitelj državne imovine, sukladno novom Zakonu o upravljanju pokretninama i 
nekretninama u vlasništvu Republike Hrvatske. Ispoštovana je cijela procedura sukladno tom 
Zakonu i natječaj je objavljen prošli tjedan, a sama licitacija, javna, dakle, javno nadmetanje 
je 2.7. čini mi se stavljen datum, sad nisam sigurna da li je to taj baš konkretan datum. Tako 
da ne vidim uopće nikakve manipulacije vezano za to. Znači, sve je javno i transparentno. 
Dokumentaciju svaka odgovorna osoba koja obavlja takvu djelatnost može prikupiti jer je u 
svakom trenutku ima. To su javni isprave koje se mogu ishoditi kroz par dana. Evo. To je to. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Najprije bih htjela reći da vijećnici imaju pravo postavljati dva pitanja. Ako imaju neke 
dvojbe ili sumnje imaju ih pravo postaviti. Direktori, pročelnici, ne bi smjeli komentirati 
pitanje, nego jednostavno odgovarati. Na primjer, nema nikakvih sumnje, nema problema. 
Dakle, ne može si direktor ili pročelnica uzeti za pravo da komentira pitanje. Imam pitanja 
dva. Jedan je za direktora Kaštijuna, a drugo je za Gradonačelnika. 
Za direktora Kaštijuna se pitanje odnosi na neugodne mirise. Evo danas smo opet imali priliku 
to osjetiti, pa onda pitam: na koji način je organizirano zbrinjavanje viškova smeća ovog 
ljeta? Je li potpisan ugovor za zbrinjavanje viškova? Za koliko tona? Koliko će to koštati po 
toni? I kada se, eventualno, započinje s time? Hoće li komunalna poduzeća iz Poreča, Rovinja 
i Umaga refundirati Kaštijunu taj trošak? Naime, zbrinjavanje van Kaštijuna plaća se 
dvostruko više nego što Kaštijun naplaćuje preuzimanje otpada. Drugo pitanje, koji se odnosi 
isto na Kaštijun, a zapravo je dio istog pitanja jer se odnosi na smrad i folije za prekrivanje 
plohe, nije još ugovorena i tako ploha kisne, imamo jako puno kiše, stvaraju se procjedne 
vode koje su u šahtovima prošli tjedan bile zbilja jako visoke. I upravo to, ta kiša je razlog i 
nepokrivenost plohe je razlog smrada. Prema okolišnoj dozvoli, tako se ne bi smjelo raditi pa 
onda ga molim da nam objasni kako se to objašnjava i što se poduzima da ljudi ne bi patili i 
ovo ljeto. 
A drugo pitanje je za Gradonačelnika i opet se odnosi na Pula parking: Molim vas 
Gradonačelniče. Prije dva mjeseca, 23. travnja, uputili smo službeni dopis Pula parkingu da 
nam dostavi pitanje o troškovima za rotacijsku garažu. Danas smo dobili dio odgovora. Ja 
sam zatražila sve ugovore, sve račune za taj trošak. Vrlo jednostavno pitanje koje prema 
Poslovniku Gradskog vijeća mogu postaviti. Znači, prošla su dva mjeseca. Poslala sam i 
požurnicu. Nikakav odgovor od Pula parkinga. Evo, ja vas molim mišljenje o tome. Mislim, 
zaista, mi kao vijećnici imamo pravo pitati. Imamo pravo pitati i neugodna pitanja. Ali ovo ne 
spada u neugodna pitanja. Ovo je samo, dostavite mi ugovore i račune za sve troškove koji su 
povezani sa rotacijskom garažom, budući da se u medijima govorilo o 700.000 eura, nismo 
bili sigurni. Htjeli smo dobiti informaciju točnu i preciznu. Evo, hvala.  
 
DRAŽEN STILINOVIĆ 
Ja se zahvaljujem na pitanju. Ovo su dosta važne stvari što ste vi pitali. Znači, prvo pitanje su 
viškovi, drugo pitanje su neugodni mirisi. Početak i završetak svega je ovo o čemu smo već 
dosta pričali, razgovarali, diskutirali i nažalost se nije ništa desilo. Ja sam već skoro dvije 
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godine kao direktor Kaštijuna. Od kad sam došao ustanovio sam da Kaštijun ima problema sa 
viškovima, tj. sa biootpadom. Znači, viškovi ili biootpad ja bih to više nazvao biootpad i dalje 
stiže na Kaštijun. Vi znate da od 01.01.2023. je trebao Zakon da u svim gradovima u Istri se 
treba uvesti smeđa kanta. Nažalost, ni u jednom gradu u Istru nije uvedeno. Ispituju se, rade 
se nekakve probe. Imamo u Vodnjanu jedna ulica je uvela par kanti. I mislim, ja ne znam šta 
da vam dalje konkretno kažem. Kaštijun radi sve što je moguće da spriječi. Ja sam osobno 
išao fotografirati kamione koji ulaze unutra, koji istovaruju stiropor, koji istovaruju otpad koji 
direktno dolazi iz hotela, koji je pun biologije i koji curi već sada. Mi smo u šestom mjesecu, 
još nismo došli do sedmog, ni osmog ni devetog mjeseca. Kamioni već sve dolaze iz 
Medulina, iz Fažane, iz Umaga, iz svih gradova dolazi otpad kao i svake godine. Mi smo mali 
diskusije, mi smo raspravljali. Mi smo sve ovo o čemu vi pričate, nije se ništa desilo. Kaštijun 
pokušava sve poduzeti da taj biootpad ne dolazi. Taj biootpad kad dolazi je taj biootpad koji 
stvara te neugodne mirise. Zato imate pravo, kad kiša pada, onda se smoči biootpad i biootpad 
stvara te mirise. Da taj biootpad ne dolazi na Kaštijun, biologija bi se odradila normalno. Kad 
se taj otpad koji prođe kroz proces, kad se osuši kvalitetno i nema više aktivne biologije, on se 
može smočiti i neće se stvarati neugodni mirisi. Ja sad mogu tu ići da vam objasnim sav 
proces, ali mislim da sam to već par puta objasnio što Kaštijun radi, kako funkcionira i koje su 
sve potrebne korake što se može napraviti da se spriječi. U vezi ugovora za viškove. Ugovor 
za viškove nije još potpisan. On je sad, još uvijek je natječaj u toku. Ja se nadam da će biti 
ukratko potpisan. Ali opet u slučaju da firma koja je dobila na natječaju odluči ne potpisati 
ugovor, mi ne znamo što ćemo sa tim viškovima. Znači, opet će viškovi dolaziti na Kaštijun. 
Opet ćemo mi imati problema. Znači, ako mi ne rješavamo osnovni problem, rješavanje te 
biologije, mi i dalje ćemo imati svake godine jedno te istu situaciju. Ja sad mogu tu ulaziti isto 
i dalje da Istra plaća pola milijuna eura svake godine za kao kazne za neodvajanje. Mislim, 
pola milijuna eura je puno. To su platili za 2022., sad će se platiti opet ista stvar za 2023. 
Nešto tu ne funkcionira. Natječaj za prekrivanje je u toku i nadam se da će to pokrenuti. Ali, i 
ako mi prekrijemo, ako mi sve drugo, ukoliko se ne poduzme ništa, ni na koji način da se ide 
u izgradnju bilo kakve kompostane, bilo kakvog bioplinskog postrojenja, bilo kakvog drugog 
sustava, da se kompletira ovaj sustav, oprostite, mi smo opet tu gdje smo danas. I mi ćemo 
opet sljedeće godine bit tu, vi ćete mene pitati je li bio potpisan Ugovor za viškove ili ne. To 
nije rješenje. Ja pokušavam odgovoriti na vaša pitanja. Nadam se da sam dosta opširan bio. 
Ako treba još nešto, molim.  
 
FILIP ZORČIĆ 
Poštovana kolegice Radojčić vaše pitanje je korektno, kako ste i rekli. Ja vam se na tome 
ispričavam. Dakle, ako ne da vam dostave, onda su vas trebali pozvati na uvid u 
dokumentaciju. Ako se ne mogu slati dokumenti, ne znam kakvi su ugovori bili međusobni, 
da dođete na uvid da pogledate dokumentaciju. Svi direktori, sve ravnateljice i ravnatelji, sve 
pročelnice i pročelnici znaju da smo obvezni davati sve dokumente ili to na uvid ili slati, 
zavisi, velim, od dokumenta. To je naša moralna odgovornost i obaveza. Možemo griješiti u 
poslu i tako dalje, ali nema tajni. Dakle, nema tajni jer ako je nešto tajno, onda je i sumnja. 
Dakle, nema tajni. Zašto? To je sve plaćeno javnim novcem. Prema tome, to je početak i kraj. 
Ono što vam mogu reći s moje pozicije je to što sad što sam vam rekao. Onda vas pozvati da 
se sad ne ponavljam. Uglavnom mislim da ste shvatili što sam htio reći. I također moram reći, 
ako smijem samo mi dopustite Predsjednice, samo još minutu. Dakle, ja moram reći kao 
Gradonačelnik, možda ja prvi sam tu kriv, nemam pojma, ali ispričavam se direktore. Ali dok 
mi govorimo, netko ovdje, bilo tko, drugi u međuvremenu govore, fale još nekima pizze na 
stolu i da jedu dok mi govorimo. Dakle, nitko za nas neće glasati. Za mene i ne moraju. A dok 
mi tako razgovaramo, oni koje predstavljamo ljude, pa tko će izaći na izbore, nitko, izaći će 
15% ljudi na izbore. Nitko neće za nas glasati. Mi se tu ne moramo politički slagati, ali 
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moramo se poštivati. Ja sam toliko puta imao eskapade koje mi nisu primjerene u ove tri 
godine. Ali vjerujem da nisam nikad osobno nikoga vrijeđao. Pa dajmo bar, dajmo priliku 
nekome onda da kaže što misli. To govorim za svih. Evo, i dok govorim, sad isto, isti je 
scenarij, ne možete neke promijeniti. Makar bili na vlasti 30 godina. Hvala.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Za direktora Kaštijuna: meni je potpuno jasno da se mora odvajati biootpad i dugoročno se 
mora na tome raditi, utjecati i pokušati na bilo koji način, ali ja govorim o ovoj privremenoj 
mjeri zbrinjavanja viškova zbog toga što je moramo riješiti. Prošle godine su se viškovi 
zbrinuli tek u rujnu i to vrlo mala količina. Pa me onda zanima kako nisam vidjela novi 
natječaj, nego postoji samo onaj natječaj koji je objavljen prošle godine za 298,00 eura po 
toni. Pa sam onda pitala hoće li se uspjeti sklopiti ove godine? Imate li prognozu kad? Da li se 
radi od 9 tisuća tona ili manje? I da li će komunalna poduzeća Poreč, Rovinj i Umag platiti 
onu razliku u cijeni? Znači, da li oni sudjeluju u podmirenju troškova zbrinjavanja viškova? A 
što se tiče..., zahvaljujem Gradonačelniku na ovom odgovoru. Nadam se da ću dobiti odgovor 
od direktora Pula parkinga. Ukoliko ga ne dobijemo u nekom sad kraćem roku, prošlo je dva 
mjeseca, ja ću vam se onda obratite da mi pomognete. Hvala.  
 
DRAŽEN STILINOVIĆ  
Ja ću pokušati na ova vaša pitanja konkretno odgovoriti. Novi natječaj je bio za ovu godinu. 
Natječaj je bio za 4 tisuće tona. Sad još uvijek natječaj traje. Cijena što je dobivena na 
natječaju je 420,00 eura po toni. To kad još stavite PDV je preko 500,00 eura. To nije 
prihvatljivo. Zato vi znate jako dobro da mi primamo 146,00 eura po toni. Natječaj, mi 
slijedimo sve procedure natječaja. Provjera se sva dokumentacija. Onda ima 10 dana 
mirovanja i nakon toga ide se na potpisivanje ugovora. Nadam se da će to biti što prije i da 
ćemo mi sredinom sedmog krenuti sa tim viškovima. To nigdje nema garanciju. Može opet se 
desiti da ima nekih problema, da nešto ne izvrši taj ugovor. Samo hoću kazati. Tako da, 
smatram da se treba županija ili netko, doći do nekakvih odluke gdje u kojoj se lokaciji će se 
izgraditi jedno bioplinsko postrojenje na primjer. Oprostite što ja to ponavljam, ali to je 
ključno da bi mi izbjegli da se nešto dešava. Opet svake godine jedno te isto, da opet građani 
se pitaju zašto ja moram svoj biootopad stavljati skupa sa miješanim, zašto ga ja ne odvajam i 
zašto to ne ide na jednu određenu lokaciju. Ja bih još samo napomenuo. Razni gradovi, 
Šibenik ide u izgradnju jedne energane. Oni su svjesni da situacija sa otpadom, vi znate da do 
2035. godine se otpad koji ide na odlagališta mora biti manji od 10%. Mi sada 50% svih 
otpada ide još uvijek na odlagališta. Ona su otvorena, ta odlagališta se zatvaraju. Ukoliko se 
nema više pristup odlagalištu, nešto se sa tim otpadom mora desiti. Može se sortirati, može se 
reuse na sve strane, ali će uvijek ostati jedna komponenta što mora ići u energetsko 
iskorištavanje, kažimo. To je još jedna stvar koga ja, to je moja sugestija. Ja sam odgovoran 
za Kaštijun. Ali vidim da mi kao Kaštijun svake godine imamo problema sa zbrinjavanjem 
SRF-a, GIO otpada što mi proizvodimo. Kaštijun proizvodi materijal koji mi plaćamo nekom 
drugom da se iskorištava. To je opet jedan apsurd što smatram da mora se početi razmatrati, 
razmišljati na drugačiji način da se taj problem Istre također riješi. Vi sada imate mogućnost 
dobit sufinanciranje za projektnu dokumentaciju. Ikarac je dobio od Fonda za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovitost, dobio je 3 milijuna eura sufinanciranja za izradu projektne 
dokumentacije. Projektna dokumentacija bi trebala biti skoro izrađena i načelnica Sektora za 
EU fondove, gospođa Maja Feketić je rekla da to je prvi korak da će ona isto dalje tražiti nove 
izvore međunarodnog financiranja. Znači ima mogućnosti da se dobije financiranje za izradu 
jednog projekta koji bi mogao u budućnosti rješavati probleme zbrinjavanja otpada. Drugi 
gradovi isto, imaju Osijek, u Istri ni jedan drugi grad ne gleda u taj smjer. To je smjer što bi 
opet trebalo jedna inicijativa iz županije ili iz grada. Početak je da lokalna administracija da 
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podršku da se ide u tom pravcu. Ukoliko lokalna administracija da podršku, može se ići u 
takve projekte. Možda sam ja sada izvan fokusa išao, ali sam htio samo napomenuti da 
razgovor o tim viškovima i o prekrivanju i sve ukoliko nema jednog čitavog, kompletnog 
sustava, opet ćemo biti tu sljedeće godine, opet ćete ista pitanja postavljati.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Samo molim vas, odgovor na pitanje, niste mi odgovorili. Da li Poreč, Umag i Rovinj 
sufinanciraju odvoz viškova iz njihovih gradova direktno? 
 
DRAŽEN STILINOVIĆ 
To je u pregovorima. Ideja je bila da svi ti viškovi, pošto ti gradovi stvaraju više tih 
neodvajanja te biologije, oni bi trebali snositi sve troškove. Za sada je predviđeno da Kaštijun 
snosi sve troškove, a onda možda u budućnosti će biti povrat troškova iz tih gradova. 
 
 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA  
Utvrđujem da smo ovime iscrpili vrijeme za postavljanje vijećničkih pitanja. Vijećnici koji na 
ovoj sjednici nisu stigli postaviti pitanja, imati će prednost na sljedećoj sjednici Gradskog 
vijeća: 
 
1. MILAN RAŠULA 
2. IGOR BELAS 
3. SANJA RADOLOVIĆ 
4. NOEL MIRKOVIĆ 
5. ELENA PUH-BELCI 
6. MONICA DEROCCHI 
 
 
 
AD – 2.  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 34. SJEDNICE GRADSKOG 
  VIJEĆA GRADA PULA-POLA OD 28. svibnja 2024. GODINE   
  
Molim vijećnike da iznesu eventualne primjedbe na skraćeni zapisnik s 34. sjednice Gradskog 
vijeća. 
 
Na skraćeni zapisnik sa 34. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 2. te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 16 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 
usvojilo 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula-Pola od 28. svibnja 2024. godine 
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AD – 3. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  
  GROBLJIMA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule-Pola te je obrazloženje o prijedlogu akta dala 
Samanta Barić, pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušanko Babić i Drago Marić, a dodatna 
pojašnjenja i odgovore na pitanja dao je direktor Monte Giro d.o.o. Darko Bijelić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ODLUKU 
 o Izmjenama i dopunama Odluke o grobljima 
 
 
 
AD – 4. DONOŠENJE ODLUKE O AGROTEHNIČKIM MJERAMA, MJERAMA  

ZA UREĐENJE I ODRŽAVANJE POLJOPRIVREDNIH RUDINA, POSEBNIM 
 MJERAMA ZAŠTITE POLJOPRIVREDNIH POVRŠINA I MJERAMA ZAŠTITE 
 OD POŽARA NA POLJOPRIVREDNOM ZEMLJIŠTU NA PODRUČJU GRADA 
 PULA – POLA  
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akt dala Samanta 
Barić, pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte.  
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić, a odgovore na pitanja i 
dodatna pojašnjenja dala je pročelnica Samanta Barić.  
 
Vođenje sjednice preuzima zamjenik Predsjednice vijeća Kristijan Biteri.  
 
 
Potpredsjednik vijeća daje na glasanje Točku 4. te nakon glasanja utvrđuje da  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasa 
donijelo  
 ODLUKU 
 o agrotehničkim mjerama, mjerama za uređenje i održavanje poljoprivrednih rudina, 
 posebnim mjerama zaštite poljoprivrednih površina i mjerama zaštite od požara na 
 poljoprivrednom zemljištu na području Grada Pule - Pola 
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AD – 5. DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU LOKALNOG PROGRAMA ZA 
  MLADE GRADA PULA – POLA OD 2024. - 2027.  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Monica Derocchi, Ana Fonović i Noel 
Mirković s replikom vijećnika Dušanka Babića, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja 
dala je pročelnica Ivana Sokolov. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća nastavlja vođenje sjednice. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o donošenju Lokalnog programa za mlade Grada Pula – Pola od 2024. - 2027.  
 
 
AD – 6. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O OSNIVANJU 
  ZAKLADE ZA SPORT GRADA PULA – POLA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Igor Belas, Milan Rašula, Noel Mirković s 
replikom vijećnika Milana Rašule, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je 
pročelnica Ivana Sokolov.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o Izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Zaklade za sport Grada Pula - Pola 
 
 
AD – 7. DONOŠENJE: 
7.1. ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE   
UGOVORA O GRADNJI KOMUNALNE INFRASTRUKTURE (Proda investment d.o.o.). 
7.2. ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O 
GRADNJI KOMUNALNE INFRASTRUKTURE (Jurišić i dr.) 
7.3. ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O 
GRADNJI KOMUNALNE INFRASTRUKTURE (Promel d.o.o.  Pula) 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala Samanta Barić, pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
(napomena: čuju se sirene i zviždanje s trga) 
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DUŠICA RADOJČIĆ 
Ja bih se javila u ime Kluba, ali uz ovakve uvjete, mislim da me nitko neće čuti i da je jako 
vani bučno. Dakle, ja ne znam kako drugi, ali ovo nisu uvjeti za rad. Ja ako odem tamo za 
govornicu, nitko me neće čuti. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospođo Radojčić, probajmo da vidimo ako možemo nastaviti, ako ne možemo ćemo 
prekinuti. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Ja se javljam u ime Kluba, i ne znam, budući da ljudi daju podršku ovim prosvjednicima i da 
možda ne znam, sigurno im još tko daje podršku. Mislim da smo u vrijeme izrade proračuna 
predlagali da se ovakvi.... 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospođo Radojčić, probajmo da vidimo da li čujemo. Minutu. Ako ne prekinut ćemo. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Jako je važno, vidjet ćete. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su Dušica Radojčić, Ivan Žagar s replikom vijećnice 
Dušice Radojčić, Valter Boljunčić s replikom vijećnika Ivana Žagara, Gordana Ferenčić, 
Davor Vuković i Marija Marković-Nikolovski s replikom vijećnika Milana Rašule i Kristijana 
Biterija, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Samanta Barić te 
dodatni komentar dao je  Gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 7.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 8 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA“ glasa 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o gradnji komunalne infrastrukture 
(Proda  investment d.o.o.) 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 7.2. te nakon glasanja utvrđuje da  
 
 VIJEĆE sa 7 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa 
NIJE usvojilo 
 ZAKLJUČAK  
 o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o gradnji komunalne infrastrukture 
(Jurišić i dr.). 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 7.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 8 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA“ glasa 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o gradnji komunalne infrastrukture 
(Promel d.o.o. Pula)  
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pauza od 16:00 do 16:30 sati - 
 
 
AD – 8.  DONOŠENJE ODLUKE O UVJETIMA I NAČINU PROVEDBE  
  URBANISTIČKO – KRAJOBRAZNO – ARHITEKTONSKOG NATJEČAJA 
  UREĐENJA ZONE PRAGRANDE U PULI 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akata dala Samanta 
Barić, pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ana Fonović, Dušica Radojčić i Valter 
Boljunčić, a odgovore na pitanja i dodatna pojašnjenja dala je pročelnica Samanta Barić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 8. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 

o uvjetima i načinu provedbe urbanističko – krajobrazno – arhitektonskog natječaja 
uređenja zone Pragrande u Puli 

 
 
 
AD – 9.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU U ZAKUP NEKRETNINA - 

VODOVOD PULA d.o.o.  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Sanja 
Kljajić Dakić, pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne 
poslove. 
 
Budući nije bilo rasprave, Predsjednica daje na glasanje točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da 
je  
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o davanju u zakup nekretnina – Vodovod Pula d.o.o.   
 
 
 
AD – 10.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU    JAVNIH USTANOVA ZA 2023. GODINU:  
 10.1. Dječji vrtić “Mali svijet” 
 10.2. Dječji vrtić Pula 
 10.3. Dječji vrtić–Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula – Pola 
 10.4. Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda-Pula 
 10.5. Pučko otvoreno učilište Pula 
 10.6. Sportska zajednica Grada Pule 
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 10.7. Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
 10.8. Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 
 10.9. Javna ustanova Pula Film Festival 
 10.10. Javna vatrogasna postrojba Pula za 2023. godinu i na Izvješće o radu 
 Vatrogasnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 
 31.12.2023. godine 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te su obrazloženje izvješća dali redom:  
- točka 10.1. Tamara Pranjić, ravnateljica Dječjeg vrtića „Mali Svijet” 
- točka 10.2. Đurđica Grbac, ravnateljica Dječjeg vrtića Pula 
- točka 10.3. Serena Sirotić, ravnateljica Dječjeg vrtića-Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula -
Pola 
- točka 10.4. Ivana Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i 
sport, umjesto Lorette Morosin, ravnateljice Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda – Pula 
- točka 10.5. Aleksej Mišan, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Pula 
- točka 10.6. Milan Sead Soldatić, predsjednik Sportske zajednice Grada Pule 
- točka 10.7. Nadia Bužleta, ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice Pula 
- točka 10.8. Gordana Jeromela Kaić, ravnateljica Istarskog narodnog kazališta-Gradskog 
kazališta Pula 
- točka 10.9. Tanja Miličić, ravnateljica Javne ustanove Pula Film Festival 
- točka 10.10. Ivica Rojnić, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Valter Boljunčić (IDS-ISU) i Ana 
Fonović (Možemo!). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Marija Marković-Nikolovski, Igor Belas, 
Dušanko Babić, Ivan Žagar, Drago Marić s replikom vijećnika Noela Mirkovića i Ivana 
Žagara, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dali su: ravnateljica Dječjeg vrtića „Mali 
svijet” Tamara Pranjić, ravnateljica Dječjeg vrtića Pula Đurđica Grbac, ravnateljica Dječjeg 
vrtića-Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin, Serena Sirotić, pročelnica Ivana Sokolov. 
 
Vođenje sjednice preuzima zamjenik Predsjednice vijeća Kristijan Biteri.  
 
Dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja daje ravnateljica Javne ustanove Pula Film Festival 
Tanja Miličić, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula Ivica Rojnić, 
 
 
Potpredsjednik daje na glasanje točku 10.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Dječjeg vrtića „Mali svijet” za 2023. godinu  
 
Potpredsjednik daje na glasanje točku 10.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Dječjeg vrtića Pula za 2023. godinu 
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Potpredsjednik daje na glasanje točku 10.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Dječjeg vrtića–Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin 
Pula –  Pola za 2023. godinu  
 
 
Potpredsjednik daje na glasanje točku 10.4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda-Pula za 
2023.  godinu  
  
 
Potpredsjednik daje na glasanje točku 10.5. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Pučkog otvorenog učilišta Pula za 2023. godinu  
 
 
Potpredsjednik daje na glasanje točku 10.6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Sportske zajednice Grada Pule za 2023. godinu  
 
 
Potpredsjednik daje na glasanje točku 10.7. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Gradske knjižnice i čitaonice Pula za 2023. godinu  
 
 
Potpredsjednik daje na glasanje točku 10.8. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju Istarskog narodnog kazališta-Gradskog kazališta 
Pula za 2023. godinu  
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Potpredsjednik daje na glasanje točku 10.9. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Javne ustanove Pula Film Festival za 2023. godinu  
 
 
Potpredsjednik daje na glasanje točku 10.10. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju suglasnosti na Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2023. 
godinu i na Izvješće o radu Vatrogasnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje 
od 01.01. do 31.12.2023. godine 
 
 
 
AD – 11.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 

POSLOVANJU TRGOVAČKIH DRUŠTAVA ZA 2023. GODINU:  
 11.1. Kaštijun d.o.o. 
 11.2. Luka Pula d.o.o. 
 11.3. Monte Giro d.o.o. 
 11.4. Plinara d.o.o. 
 11.5. Pula Herculanea d.o.o. 
 11.6. Pula Parking d.o.o. 
 11.7. Pulapromet d.o.o. 
 11.8. Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
 11.9. Vodovod Pula d.o.o. 
 11.10. Nogometni klub Istra 1961 s.d.d. Pula 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te su obrazloženja izvješća dali direktori trgovačkih 
društava. Predsjednica Gradskog vijeća nastavlja voditi sjednicu. 
- točka 11.1. Dražen Stilinović, direktor društva Kaštijun d.o.o. 
- točka 11.2. Tatiana Zanini Gavranić, direktorica društva Luka Pula d.o.o. 
- točka 11.3. Darko Bijelić, direktor društva Monte Giro d.o.o. 
- točka 11.4. Roberto Drandić, direktor društva Plinara d.o.o. 
- točka 11.5. Robi Fuart, direktor društva Pula Herculanea d.o.o. 
- točka 11.6. Branislav Bojanić, direktor društva Pula Parking d.o.o. 
- točka 11.7. Darko Radetić, rukovoditelj prometa i tehnike u društvu Pulapromet d.o.o. 
- točka 11.8. Mario Peruško, predsjednik uprave društva Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
- točka 11.9. Edo Krajcar, direktor društva Vodovod Pula d.o.o. 
- točka 11.10. Ernest Komparić, član uprave Consultum Komparić d.o.o. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić (Možemo!) i Valter 
Boljunčić (IDS-ISU). 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ivan Žagar, Davor Vuković, Elena Puh Belci, 
Drago Marić s replikom vijećnika Davora Vukovića, Kristijan Biteri, Dušica Radojčić, Milan 
Rašula, Dušanko Babić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dali su: pročelnica 
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Samanta Barić, Darko Radetić rukovoditelj prometa i tehnike društva Pulapromet d.o.o. 
direktor društva Kaštijun d.o.o. Dražen Stilinović, direktor društva Vodovod d.o.o. Edo 
Krajcar, direktor društva Pula Parking d.o.o. Branislav Bojanić, direktor društva Plinara d.o.o. 
Roberto Drandić, član uprave društva Pula usluge i upravljanje d.o.o. Goran Pereša, direktor 
društva Herculanea d.o.o. Robi Fuart, direktorica društva Luka Pula d.o.o. Tatiana Zanini 
Gavranić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 11.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 
donijelo  
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2023. godinu trgovačkog društva Kaštijun d.o.o. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 11.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2023. godinu trgovačkog društva Luka Pula 
d.o.o. 
  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 11.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2023. godinu trgovačkog društva Monte Giro 
d.o.o. 
  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 11.4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2023. godinu trgovačkog društva Plinara d.o.o. 
  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 11.5. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2023. godinu za trgovačkog društva Pula 
Herculanea  d.o.o. 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 11.6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2023. godinu trgovačkog društva Pula Parking 
 d.o.o. 
  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 11.7. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 
donijelo  
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2023. godinu trgovačkog društva Pulapromet 
d.o.o. 
  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 11.8. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2023. godinu trgovačkog društva Pula usluge i 
 upravljanje d.o.o. 
  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 11.9. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
donijelo  
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2023. godinu trgovačkog društva Vodovod Pula 
 d.o.o. 
  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 11.10. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2023. godinu Nogometnog kluba Istra 1961 
s.d.d.  Pula 
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Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica vijeća zaključuje 35. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conclusa la 35. sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 
 
 
 
Dovršeno u 21,57 sati  
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